
Referat fra bestyrelsesmøde i GFØ vejlav mandag d. 25. juni 2012 hos Henriette 
 
Tilstede: Henriette, Annette, Karsten 
Afbud: Evy, Søren 
 
Referat fra sidste møde er godkendt pr. e-mail af den daværende bestyrelse. 
 
Annette orienterede om, at analyserne havde vist, at vores veje er egnede til, at 
miljøprojektet kan gennemføres. Der er fortsat tæt kontakt mellem vejlavet og 
klimagruppen repræsenteret ved Ellen, Jesper og Karl. 
 
Vejlavet overvejer størrelsen af bidragene for de ejendomme, der ligger på hjørnegrunde. 
Der skal søges vejledning hos Københavns Kommune og Sundbyernes 
Grundejerfællesskab. 
 
Referent 
Karsten 


